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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A 2011. évi helikopteres felderítés végleges eredményeir ő l . . .”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A tavalyi évben végzett helikopteres felderítés, kapcsán már több alkalommal fordultam Önhöz, a
felmérés kiértékelésével kapcsolatosan . Válaszaiban sok „részeredményről” számol be, azonban
végleges eredményekrő l nem tudott az eddigiekben tájékoztatást adni több okból kifolyólag .
Miután legutóbbi reagálás óta már eltelt néhány hónap és bízom benne, hogy sikerült a folyamatban
lévő ügyeket lezárniuk, így ismételten kérdezem Miniszter Urat :

Mennyibe került a 2011-ben elvégzett helikopteres felmérés ?
Mekkora területet vizsgáltak át az említett módon? Kérem válaszában térjen ki arra, hog y
mely megyéket és annak mely területeit vizsgálták át a helikopteres felderítés során ?
Mennyi hatósági eljárást indítottak el a mulasztókkal szemben a légi felderítés kapcsán ?
Lezárásra kerültek-e a szóban forgó eljárások? Amennyiben nem, mikorra tervezik azt ?
Mennyi bírság került kiszabásra a helikopteres felderítés kapcsán ?
Mekkora területen végeztek ténylegesen közérdekű védekezést az ily módon beazonosítot t
parlagfűvel szennyezett területekb ő l?
Az érintett parlagfűvel fertőzött területek közül mekkora volt, ahol a
tulajdonos/bérlő/használó elvégezte a mentesítést a hatóságot megel őzően?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . február 23.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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